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INTERPELACJA: 

Data wpływu: 13.05.2021 r. 

„Składam interpelację do Marszałka Województwa Warmińsko - Mazurskiego 

następującej treści: 

Szanowny Panie Marszałku, 

zgłaszam na XXVII Sesję Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego interpelację 

w sprawie dofinansowania budowy obwodnicy Braniewa w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg (dawniej Fundusz Dróg Samorządowych). 

Zgodnie z informacją zawartą w odpowiedzi na moją interpelację z 17 lutego 2021 r., 

Zarząd Województwa nie planuje złożyć wniosków o dofinansowanie budowy obwodnic 

lokalizowanych w ciągach dróg wojewódzkich w powiatach: Elbląskim, Bartoszyckim, 

Braniewskim i Lidzbarskim w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

W ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, od 2021 roku będzie można uzyskać 

dofinansowanie na budowę obwodnic lokalizowanych w ciągach dróg wojewódzkich. Nabór 

wniosków będzie prowadził minister właściwy do spraw transportu. Ocena aplikacji nastąpi  

w oparciu o stan przygotowania zadania obwodnicowego, ze szczególnym uwzględnieniem 

posiadanych przez wnioskodawcę zezwoleń, pozwoleń i innych decyzji, które są niezbędne 

do realizacji zadania, oraz ochronę ośrodków życia społeczno-kulturalnego i zapewnienie 

bezpiecznego dostępu do tych ośrodków, a także wartość natężenia ruchu pojazdów. 

Dofinansowanie może wynieść do 80% wartości zadania, ale nie więcej niż 100 mln zł. Na 

ten cel zostało zapewnione dodatkowe finansowanie w wysokości 2 mld złotych. 

Szanowny Panie Marszałku, biorąc powyższe pod uwagę celowym wydaje się 

rozpoczęcie prac projektowych, które doprowadziłyby do złożenia (w kolejnym naborze) 

przez Samorząd Województwa wniosku o dofinansowanie budowy obwodnicy Braniewa  

w ciągu dróg wojewódzkich nr 504 i 507 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

Proszę o odpowiedź na piśmie”. 
 

Z wyrazami szacunku, 

      Marcin Kazimierczuk 

 

 

 

 

 


